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Zápis z jednání Předsednictva  ČSK konaného dne  23. 1. 2024  
 

Přítomni: S. Ježek, J. Boháč, J. Hodic,  
Přizváni: J. Adam, I. Eichler, M.Pavelková, R.Sadílková, J.Pollert 
 

• Kontrola zápisu ze schůze Výboru z podzimu 2023. 

• Informace k prioritizaci sportů od NSA pro rok 2024, ve které je kanoistika je zařazena mezi 30 Top svazů, 
a k požadavkům NSA na svazy pro přidělování dotací NSA. Informace k dotačním výzvám NSA pro svazy 
na rok 2024 - pro ČSK pět druhů - organizace sportu, talentovaná mládež, reprezentace, významné 
sportovní akce a materiál pro reprezentaci. Komentář k tabulce srovnání příjmů svazů v poměru k členské 
základně, předložené pro informaci a k využití či argumentaci v případě potřeby. Vzato na vědomí. 

• Diskuze ke zpracování žádosti ČSK na NSA o svazové dotace pro rok 2024 a k výši požadovaných částek 
pro r. 2024 s ohledem na vyhlášenou prioritizaci sportů. J.Boháč navrhl požádat v kategorii TM a REPRE 
120 % požadavku roku 2023 a v Organizace sportu – 105 %, t.j. na horní hranici NSA avizovaných možností 
v důsledku prioritizace. Upozornil na nebezpečí nežádoucího zastropování v případě částky v žádosti nižší 
než bude finální výpočet NSA.  Po projednání schváleno. 

• Výbor projednal a schválil Závěrečnou zprávu k využití státní dotace NSA za rok 2023 a dohodl termín 
schůze pro hodnocení dotace 12.2.2024. 

• Předseda S. Ježek informoval o požadavku NSA určit v žádosti osobu – preventistu pro řešení negativních 
jevů ve sportu. Po diskusi k nepředvídanému požadavku NSA výbor určil pověřenou osobou J. Boháče. 
ČSK poptá u NSA školení pověřených osob dle představ NSA. 

• Informace k vyplňování Rejstříku sportu NSA pro rok 2024 včetně konfirmace účasti členů ČSK v soutěžích 
pro NSA. Nutnost doplnění údajů u sportovců Tréninkových center mládeže TCM (SpS, SCM a VSC ml.). 
Informace k doplňování dat u disciplín např. parasport. Informace o výhodách kompatibility registračního 
systému ČSK s rejstříkem NSA. 

• Projednání procesu přijetí ČSK do Českého paralympijského výboru. Svaz členstvím získá oprávnění žádat 
o dotace na parasportovce. Sekretariát požádá ČPV o metodiku podání žádosti a přijetí do ČPV. 
V součinnosti s ČPV bude připraven statut sportovně technické komise ČSK (STK) pro kanoistický 
parasport. Informovat Konferenci ČSK.  

• Projednán a stanoven termín Konference ČSK 2024 – na 20. 6. 2024 v 16 hodin. Bude mimo jiné 
projednán návrh na NSA požadované zvýšení čl. příspěvku ČSK na min. 200,-Kč, předjednaný na VH sekcí. 
Předseda navrhl jednat s NSA o korekci povinnosti výběru minimální částky 200,-Kč pouze pro členy - 
účastníky soutěží – uplatňované do žádostí a do výpočtu výše dotací. 

• Informace k čerpání rozpočtu za rok 2023. Informace podal J.Adam, zodpověděl dotazy z předsednictva. 
Čerpání rozpočtu se předpokládá vyrovnané s velmi malým překročením, pokrytým z vlastních zdrojů. 
Finanční rezervy ČSK zůstávají zachovány. Čerpá se každoroční překlenovací půjčka od ČUS pro období 
než dorazí státní dotace. 

• Rozpočet ČSK - předběžně projednáno, bude navržen po rozhodnutí NSA o výši dotace pro ČSK, 
sekretariát požádá STK sportů ČSK o předložení návrhu rozpočtu, plánu činnosti a NK pro rok 2024. 

• Informace o jednáních a krocích ECA Boardu pod vedením nového předsedy z Francie (J.Zoungrana). 
Diskuse k rozdílnému vnímání změn v práci ECA ze strany různých národních federací. Vzato na vědomí.  

• Informace z ICF a stanovisko ICF ke startu ruských a běloruských sportovců na soutěžích ICF. 
Předsednictvo ČSK trvá na zákazu jejich účasti na soutěžích ICF a ECA a na zákazu jejich účasti na soutěžích 
v ČR ve smyslu platných usnesení vlády ČR a ČOV. ČSK požádá ICF o informaci k postupu a plnění aktuálně 
nastavených pravidel ICF v této otázce. 

• Nastavení metodiky v čerpání cestovného a pro stanovení limitů cen služby půjčování cizích vozidel pro 
svazové potřeby, projednání praxe v jiných svazech. Bude připraven návrh vycházející z obecně platných 
předpisů a cen obvyklých v čase a místě. 
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• J.Boháč informoval o vládou schváleném investičním programu NSA pro rozvoj NOC, o podmínkách 
vypisování dotačních výzev a doporučil dát do pořádku administrativu NOC VS Račice a pobočného 
spolku NOC PS Troja, k zajištění připravenosti podat žádost v případě vypsání příslušných výzev. 

• VH AVTS – S. Ježek po projednání schválen delegátem ČSK pro VH konané 30.1.2024. Schválena též 
úhrada členského příspěvku ČSK za rok 2024. 

• Oslavy 110 let kanoistiky - předsednictvo hodnotí akce k oslavám výročí kladně, za vydařenou považuje i 
inovovanou organizaci vyhlášení ankety Kanoista roku. Projednán požadavek na podporu soukromé akce 
splutí Seiny do olympijské Paříže (Paloudovi) k podpoře olympijské myšlenky a stého výročí stejného 
počinu E. Ratha. Diskutována synergie s oslavami 100. výročí založení ICF. Projednán a schválen možný 
rozsah podpory od ČSK (cestovní pojištění, symbolika svazu, kontakt na ICF, medializace).  

• Kampaň „Pojď pádlovat“ – podána informace o hodnocení podzimní kampaně SRK ČSK připravované 
profesionální firmou a o přípravě jarní verze kampaně. Vzato na vědomí. 

• Rozšíření spolupráce s UNIQA a.s. - diskutován stav jednání k cestovnímu pojištění pro reprezentační 
akce a výjezdy svazu,  jednání jsou v procesu. Zatím bude zajišťováno svazem.  

• Informace o správě majetku ČSK – J. Boháč informoval o aktuálním stavu, dobře běží nájem areálu na 
Císařské louce (pronájem bytu aktuálně jen na 6 měsíců s žádostí o vyklizení). Na Slapech je před 
podpisem smlouva s novým nájemcem, vítězem výběrového řízení. 

• Právní servis pro ČSK – diskuse a komentáře k zajištění potřebných služeb, možnost využití komerčních 
kanceláří, standardních služeb ČUS, nebo nadstandardní podpory ČUS. Prověřit stav zpracování vnitřních 
předpisů ČUS. Prověří J.Boháč.  

• Spolupráce ČSK s vydavatelem časopisu Pádler – projednáno a schváleno prodloužení spolupráce na rok 
2024. Předseda S. Ježek dohodne konkrétní nastavení spolupráce. 

• Vnitřní předpis ČSK pro obsluhu datové schránky ČSK – námět na nastavení kompetencí a odpovědností 
formou vnitřního předpisu přednesl J. Boháč, projedná s právním oddělením ČUS. 

• Granty MHMP na r. 2024 – podána informace o stavu administrace. Vyúčtování grantu za rok 2023 dnes 
podepsáno předsedou. Žádost na rok 2024 zpracována dle metodiky a podána v listopadu. 

• Zásady činnosti Rezortních sportovních center (RSC) – po opakovaných žádostech byl ČSK a další svazy 
přizván k procesu příprav nových zásad na NSA. Svazy očekávají od RSC podporu přípravy reprezentace 
podle svazových koncepcí, jako dosud. Po připomínkách očekáváme návrhy zásad k dalším korekcím.  

• Platforma národních svazů olympijských sportů ke změně Stanov ČOV - S. Ježek a J.Boháč informovali o 
aktivitě 35 svazů k prosazení změn především k dosažení účasti všech členů ČOV na Plénu a větší váhy 
hlasů olympijských sportů. ČSK změny podpoří, platí usnesení předsednictva z 3.10.2023.  

• Informace k výročí 100 let ICF - J.Pollert informoval o připravovaných aktivitách ICF – slavnostní kongres 
ICF a ECA v Turecku (podzim 2024). Informoval o shromáždění podkladů z ČSK a odeslání na ICF. Po 
diskusi rozhodnuto oslovit ICF s dotazy a návrhy ČSK. J. Boháč poděkoval za článek na webu ČSK k roli K. 
Popela v historii ICF. 

• Správa registračního systému ČSK - J. Boháč poděkoval S. Ježkovi za vývoj, správu a nastavení systému 
ČSK, který ukazuje své výhody při digitalizaci agend NSA. Zdůraznil potřebu trvalé údržby, aktualizace 
funkcí a dalšího vývoje systému ČSK k potřebám ČSK. Navrhl stanovit standardní podmínky pro zajištění 
péče o systém, které předsednictvo po projednání schválilo. 

• J.Hodic informoval o průběhu a závěrech VH sekce turistiky, poděkoval předsedovi za účast na VH.  

• Soutěže sekce VT a vykazování účasti v soutěžích pro NSA – diskuse k možným řešením bude pokračovat. 

• Jednání s MZe ČR a Povodími k cenám pronájmů – J. Boháč informoval o stavu jednání s ministrem M. 
Výborným. ČSK dodal argumenty a navrhl pro sportovní spolky zvýšit současné slevy z cenových výměrů 
pro stanovení nájmů užívaných pozemků a plovoucích zařízení. Čeká se na reakci MZe. 

                           Zapsal I. Eichler               Ověřil: S.Ježek  


